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نظرات متفاوت پایتخت نشین ها درباره آلودگی هوا

 »سیاست«   بنزین داخلی را 
آلوده کرد!

      اقتصاد و فرهنگ با عزم ملی و مدیریت جهادی

بذرپاش در مناظره با کواکبیان:

 چرا سرویس اطلاعاتی انگلیس 
از اصلاح طلبان حمایت می کند؟

 گروه سیاس�ی: مهرداد بذرپاش، عضو هیأت رئیسه 
مجل��س و نماینده م��ردم ته��ران در خانه ملت در 
مناظره همایش زنده باد مرگ بر آمریکا که با حضور 
مصطفی کواکبیان برگزار ش��د، در سخنانی گفت: 
هم��ه تلاش م��ا در مذاکرات برای مس��ائل و موارد 
پیرامون تحریم از سال 88 به این طرف است و طرف 
غربی همه شبکه های رسانه ای را از چند سال پیش 
ایج��اد کرد. نماینده مجلس همچنین با بیان اینکه 
اولین بار است آمریکا به سفیر یک کشور در سازمان 
ملل وی��زا نداده اس��ت، افزود: در زمان س��خنرانی 
روحانی در سازمان ملل حتی یک رئیس جمهور پای 
صحبت های ایشان ننشسته بود. بذرپاش با بیان اینکه 
در سال های گذشته در کشور شعار نه غزه نه لبنان 
مطرح شد، اظهار داشت: جهت اطلاع عرض می کنم 
همان شعارهایی که می دادند امروز برای ما مشکل 
ایجاد کرده و مشکل ما با آنها ایجاد تروریست هایی 
مانند داعش است. بنده معتقدم نظام اشتباه نکرده 
که امنیت ملی را در مرز غزه، لبنان و س��وریه ایجاد 
کرده اس��ت. وی تصریح کرد: آیا این درس��ت است 
که وقتی ما می خواهیم گزاره ای را رد یا تایید کنیم 
عبارت 10 بار از یک س��وراخ گزیده شدن را به کار 
ببریم؟ وقتی واژه 10 بار از یک سوراخ گزیده شویم 
را به کار ببریم، به ما ابله می گویند. کجای دنیا درباره  
امنیت ملی شان اینگونه سوال می کنند؟ به گزارش 
تسنیم، بذرپاش در بخش دیگری از سخنانش با بیان 
اینکه صدا و سیما که از خودمان است از بی بی سی 
و صدای آمریکا بهتر است، گفت: در اینجا این سوال 
مطرح می شود که چرا سرویس اطلاعاتی انگلیس تا 
این اندازه بی محابا از دوستان حمایت می کند؟ چرا 
الجزیره که متعلق به قطر است و دستش در کشتار 
مردم عراق و س��وریه دیده می شود از سیاست های 
شما )خطاب به کواکبیان( حمایت می کند؟ وی در 
همین زمینه خطاب به کواکبیان گفت: سخن بنده 
این است که پس شما هم رسانه کم ندارید؛ ما غصه 
شما را نمی خوریم. بحث این است که 400 بزرگواری 
که در تسخیر لانه جاسوس��ی در 13 آبان سال 58 
حضور داش��تند خیلی برو و بیا نداشتند. بذرپاش با 
طرح این سوال که اگر این کار درست بود چه دلیلی 
برای پشیمانی وجود دارد، تاکید کرد: برخی مصاحبه 
کردن��د و تکذیب هم نکردند اما ما به آنهایی که در 
تسخیر لانه جاسوسی بودند می نازیم، ذخایر انقلاب 

البته خیلی بیش از این حرف هاست.

یادداشت روز

خبر

یک س��ال قبل در چنی��ن روزهای��ی بود که 
ش��ایعات مربوط به »سونامی س��رطان« به بهانه 
آلودگ��ی بنزین تولی��د داخل از س��اختمانی واقع 
در  پارک طبیعت پردیس��ان به رسانه های داخلی 
و خارجی مخابره  ش��د؛ شایعه ای که به ابتکار یک 
سرکار خانم متولد شد اما حتی نتوانست یک سالگی 
خود را جش��ن بگیرد)!( و چن��د ماه بعد از تولد به 

خاطر افشای حقایق پشت پرده، خاموش شد.
یک س��ال گذش��ت! با تلاش های مرموز برای 
خوانده ش��دن فاتحه بنزین تولی��د داخل فرصتی 
فراهم ش��د تا پای بنزین خارجی ب��ا لابی داخلی 
به کشورمان باز شود؛ بنزینی که بنا به نتایج آنالیز 
دو محموله از آن که از فجیره امارات عربی متحده 
وارد ایران ش��ده بود )و خبر آن از سوی خبرگزاری 
تسنیم منتشر شد( حاوی ترکیبات الکلی خطرناک، 
یک نوع حلال عالی س��رطانزا، ام ام تی )معروف به 
بنزین چینی( و فروس��ین بوده است؛ یعنی همان 
ترکیبات و موادی که ده ها س��ال پیش اس��تفاده 
از آنه��ا در جهان ممنوع ش��ده بود چراکه ارمغانی 
جز بیماری هایی مانند امراض تنفس��ی، کلیوی و  

پارکینسون ندارد.
در این میان آنچه صداقت شایعه پراکنان را زیر 
سوال می برد این است که حداقل یک میلیارد لیتر 
بنزین با شرایط و مشخصاتی که گفته شد، از دی ماه 
1392 تا اردیبهشت 1393 وارد کشور شد و نه تنها 
صدای اعتراض  آنان بلند نشد بلکه مطابق اظهارات 
سیدمهدی موس��وی نژاد عضو کمیس��یون انرژی 
مجلس شورای اسلامی مشخص شد برخی مدعیان 
آلودگی بنزین تولید داخل پس از انتشار شایعات، 
دست به واردات بنزین »فوق آلوده« به ایران زده اند. 
این نماینده مجلس گفته بود: »همسر یک خانم در 
دولت یازدهم، یک ش��رکت واردات و صادرات دارد 
که در کش��ور امارات ثبت شده و در این شرکت با 
یک فرد آلمانی ش��ریک است. آنها نفتای سبک و 
سنگین ایران را به امارات می برند و ترکیب می کنند 
و دوباره وارد کشور می کنند! دقیقا همان روندی که 
قبلا در کش��ور خودمان انجام می دادیم را الان در 

امارات انجام می دهند.«
اکنون اما یک س��ال از طرح ش��ایعه گذش��ته 
است. در طول این مدت جنازه شایعه و پرونده آن 
بارها از این دس��ت به آن دس��ت گشته است تا با 
کالبدشکافی، حقایق آشکار شود. کمیسیون های 
مختلف مجلس شورای اسلامی، وزارت بهداشت، 
ریاست جمهوری، سازمان محیط زیست، سازمان 
اس��تاندارد، وزارت نفت و شرکت های زیرمجموعه 
آن، سازمان بازرسی و نهادهای دیگر به جز پزشکی 
قانونی )!( در روند کالبدش��کافی این شایعه حضور 
داش��ته اند. به عبارتی ان��رژی و زمان زیادی صرف 
ش��د تا حقیقت آشکار ش��ود. پس از آنکه رئیس 
کمیس��یون بهداش��ت و درمان مجلس ش��ورای 
اسلامی بیستم مهرماه امس��ال اعلام کرد مطابق 
نظر وزارت بهداش��ت، بنزین تولید داخل آلودگی 
ندارد، سخنگوی کمیسیون اصل 90 مجلس هم 
دی��روز در تازه ترین اظهارنظر گف��ت: »با توجه به 
گزارشات ارائه شده از سوی دستگاه  های ذی ربط، 
کمیسیون اصل 90 ادعای سازمان محیط زیست 
در مورد آلایندگی هوای تهران به دلیل استفاده از 

بنزین پتروشیمی را رد کرد.«
هرچند از مدت ها قبل پش��ت پرده شایعات 
بنزینی ب��رای افکار عمومی فاش ش��ده بود اما 
نظرات کمیس��یون اصل 90 مجل��س و وزارت 
بهداشت در یک ماه گذشته و در آستانه سالگرد 
ش��ایعات، تیر خلاصی اس��ت بر جنازه کودک 
نوپای ش��ایعه ک��ه قربانی عملکرد مادر ش��د؛ 
مادری که در یک س��ال گذشته برخلاف ادعاها 
و شعارهایش نتوانست »محیط تحت امر« خود 

را »سبز« نگه دارد.
در این یک سال به موازات واردات بیش از یک  
میلیارد لیتر بنزین آلوده و غیراستاندارد به کشور، 
میلیون ها نفر/ ساعت صرف رمزگشایی از شایعه و 
آشکار ش��دن حقایق شد. عده ای با واردات بنزین 
و روی هم گذاش��تن »سنت - سنت« بار خود را 
بستند اما عده ای دقیقه - دقیقه از زمان و فرصت 
ب��اارزش خود را ص��رف کردند تا به پش��ت پرده 
شایعه برسند. برخی کارشناسان به خاطر افشای 
حقیقت ممنوع المصاحبه ش��دند و برخی پس از 
پرونده س��ازی برای آنها به هیات های رسیدگی به 

تخلفات)!( رفتند! 
ای��ن روایت زمان��ی تلخ تر می ش��ود که بدانیم 
»هوای تهران ناسالم ش��د«؛ این هشداری بود که 
این روزها بارها از س��وی مدیرعامل شرکت کنترل 
کیفیت هوای تهران به بیماران و گروه های حساس 
ش��هر داده شده اس��ت.  ما اما در روزهای تشییع 
جنازه یک ش��ایعه، نمی خواهیم بگوییم »سونامی 
سرطان« به خاطر واردات بنزین خارجی در کشور 
به راه افتاده است؛ هرچند با این ادعا می توانیم وارد 
یک بازی سیاسی به نفع خود شویم ولی می دانیم 
که بازی کردن با روح و روان مردم یک گناه بزرگ 

سیاسی و رسانه ای است. 

تیترهاي روز
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سخنگوی قوه قضائیه خبر داد

تشدیدمجازات 
اسیدپاشی

قوه قضائیه در حال تجدیدنظر در مجازات جرائمی 
مانند اسیدپاشی است چراکه مسؤولان این قوه اعتقاد 
دارند مجازات اسیدپاشی مربوط به سال های گذشته 
اس��ت و با توجه به تبعات اجتماع��ی این جرم، باید 
مجازاتی ش��دیدتر از گذشته برای آن در نظر گرفته 
شود. حجت الاسلام و المسلمین محسنی اژه ای، معاون 
اول و سخنگوی قوه قضائیه دیروز نشست خبری خود 

را در نمایشگاه مطبوعات برگزار کرد. 

کارل��وس کی روش تمام عزم خود را جزم کرده 
تا از یک بازی تدارکاتی چیزی شبیه یک جنگ در 
بیاورد. بازی با کره از چند جهت برای کی روش حائز 
اهمیت اس��ت،  اول اینکه بعد از جام جهانی اولین 
آزمون جدی اس��ت که او و ش��اگردانش عیارشان 
را نش��ان خواهند داد و از ط��رف دیگر کره جنوبی 
نیز برای انتقام آمده و می خواهد با شکس��ت دادن 
کی روش و تفکراتش ثابت کند پی��روزی ایران در 
خ��اک کره و صعود ایرانی ها ب��ه جام جهانی بدون 

دردسر چیزی شبیه یک اتفاق بوده است. 

دوستانه ای 
در حد جنگ

 کارلوس کی روش چگونه تیم ملی را 
به شرایط آرمانی می رساند؟

 صفحه     2

نتانیاهو دستور سرکوب فلسطینی ها را صادر کرد

دعوت به قیام برای 
آزادی مسجدالاقصی
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 تشییع جنازه 
یک شایعه!

مگس س��فید یا همان عسلک پنبه 
که به دلیل قصور مس��ؤولان در نوع 
سمپاشی باغات زیاد شد، مزاحمت هایی برای تهرانی ها 
ایجاد کرد که با س��رد شدن هوا حضورش رو به انقراض 

است.
به گ��زارش »وطن ام��روز«، مدتی ب��ود مگس های 
بس��یار ریز س��فیدی به صورت گله ای در تهران به پرواز 
درآمده بودند که موجب ایجاد مزاحمت برای شهروندان 

پایتخت نشین شده بودند.
این مگس های س��فید که تا صحبت می کردی وارد 
دهانت می شدند به دلیل سمپاشی نامناسب ازدیاد یافته 

بودند.
شاعری، رئیس س��تاد محیط زیست شهر تهران در 
این باره گفته بود در اطراف تهران به دلیل سمپاشی های 
صورت گرفته، دش��من این مگس از بین رفته در نتیجه 

آنها به سمت شهر حرکت کردند.
وی تاکی��د کرد: روش هایی برای از بین بردن آنها در 
نظر گرفته ایم اما هر کاری انجام دهیم باز هم باید هوا سرد 
شود و باید درباره استفاده سموم که برای کشاورزی به کار 
رفته بود دقت می شد تا دشمن عسلک از بین نرود و این 

مشکل در تهران ایجاد نشود.
مدتی شهرداری تهران به دلیل قصوری که از سوی 
مسؤولان کشاورزی و محیط زیست رخ داده بود اقدام به 
شست و شوی درختان کرد ولی این امر هم خیلی اثری 
نداشت و روز به روز بر تعداد این حشره افزوده می شد و 

مردم هم هر روز نگران تر از روز قبل بودند.
شاعری معتقد بود سرد شدن هوا باعث از بین رفتن 

این مگس می ش��ود و در حال حاض��ر این امر رخ داده و 
تعداد عسلک های پنبه در تهران به کمترین میزان رسیده 
است. همچنین رئیس محیط زیست شهرداری تهران در 
این زمینه معتقد است شته ها از توانایی بسیار بالایی در 
تولی��د مثل برخوردارند و جمعیت خود را در مدت زمان 

کوتاهی بسیار افزایش می دهند.
احمدف��ر یکی از ش��هروندان در این باره به خبرنگار 
»وطن ام��روز« گفت: مس��ؤولان در رادی��و و تلویزیون 
اعلام می کنند این حش��رات مضر نیس��تند و آس��یبی 
وارد نمی کنند، خب! اگر اینطور اس��ت چرا این حش��ره 
را ریش��ه کن نمی کنند؟ وقتی دهانم��ان را باز می کنیم، 
مس��تقیما وارد بدن ما می شوند. وی در ادامه گفت: من 
خودم کش��اورزی خوانده ام و می دانم مگس س��فید در 
گیاهان باعث جذب گرد و خاک و رش��د قارچ گندروی 

می شود و حتما خسارتی وارد می کند.
رضایی، یکی دیگر از ش��هروندان به خبرنگار »وطن 
امروز« گفت: مس��ؤولان محیط زیست می گویند مگس 
س��فید خطر ندارد ولی مراقب باش��ید به دهانتان نرود. 
خب! اگر خطر ندارد اگر وارد دهانمان ش��ود چه اتفاقی 

رخ می دهد؟!
وی در ادامه گفت: صبح ها وقتی بچه ام را به مدرسه 
می برم تعداد زیادی از این حشره را می بینم و من بشدت 

نگران فرزندانم هستم.
دکتر رحمت الله حافظی، رئیس کمیسیون سلامت 
و محیط زیس��ت و خدمات شهری شورای اسلامی شهر 
تهران از مردم خواس��ت در مناطقی که حجم بسیاری از 
مگس سفید وجود دارد از ماسک معمولی استفاده کنند.

وی همچنین معتقد  است چسب های دور درختان 
یکی  از راه های مقابله با این مگس است اما آبشویی هم 

می تواند این حشره را از بین ببرد.
مگس س��فید یا س��فیدبالک حش��ره ای در خانواده 
س��فیدبالکان )Aleyrodidae( است. سفیدبالک ها از 
آف��ات مهم و پلی فاژ برای طیف وس��یعی از محصولات 
کشاورزی مهم در بسیاری از نقاط جهان بویژه در مناطق 
گرمسیری هس��تند و گفته می شود براساس گرم شدن 
هوا و کمبود آب در س��ال جاری میزان این حش��ره در 
ایران زیاد شده است. دمای هوای تهران کم شد و انتظار 
داشتیم صحبت های مسؤولان محقق شود و این مگس 
ریشه کن شود ولی همچنان در سطح شهر شاهد حضور 
آنها هستیم هر چند نباید از این نکته غافل شد که تعداد 

آنها بسیار کم شده است.
مجتبی عبداللهی، معاون خدمات شهری شهرداری 
ته��ران در ای��ن باره گف��ت: با کاهش دما ت��ا 10 درجه 
سانتیگراد بالای صفر، تکثیر این حشرات محدود می شود.

وی ادامه داد: امسال درجه حرارت بالا و خشکسالی 
باعث تضعیف گیاهان و افزایش این حشرات شد.

به اعتقاد این مدیر شهرداری تهران، بیش از 50 سال 
است این حشره روی محصولات کشاورزی مانند هندوانه 
و... وجود دارد و طی س��ال های اخیر بر اثر س��مومی که 
استفاده کردند دشمن این حشره که نوعی زنبور بود نابود 

شده است.
محمد مختاری، مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای 
س��بز شهرداری تهران نیز در این باره به خبرنگار »وطن 
امروز« گفت: مگس سفید بر اثر آبشویی از بین رفته است 

و دیگر مشکلی برای شهر نیست.
براساس این گزارش، علی جعفریان، رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی تهران در خصوص عسلک پنبه گفت: این 
میهمان ناخوانده مشکلی برای شهروندان تهرانی ندارد و 
قطعا ناقل بیماری نیست اما مردم به دلیل حجم زیاد این 
حشره در شهر برای فرزندانشان نگران هستند و هر چند 
هوا سرد شده ولی هنوز در برخی مناطق این حشره وجود 
دارد و به طور کلی ریشه کن نشده است و حتی با یک باد، 

موجی از این حشره در هوا به پرواز درمی آید.
مس��ؤولان محیط زیست نتوانستند جهت ریشه کن 
کردن این حشره اقدامی انجام دهند و خدا را شکر با سرد 
شدن هوا این حشره در حال از بین رفتن است اما اگر هوا 
سرد نمی شد هم نباید سازمان محیط زیست به مسؤولیت 
اصلی اش به جای سیاسی کاری و ایجاد احساس ناامنی در 
مردم با فرافکنی درباره مواردی که بارها از سوی پزشکان 
و کارشناس��ان بی خط��ر بودن آنها اعلام ش��ده و باز هم 

مسؤول این سازمان آن را تکرار می کند، عمل می کرد؟!

انقلاب اس��لامی در هنگامه پیروزی 
هرگز خ��ود را درون مرزه��ای ایران 
محصور نمی دانست و رهبر کبیر آن بر این اعتقاد بودند 
که ضروری است این انقلاب به جهان اسلام در وهله اول 

و برای مستضعفان جهان در وهله دوم صادر شود.
برای همین منظور و با توجه به فرهنگی بودن انقلاب 
اسلامی، حضرت امام خمینی)ره( و رهبر حکیم انقلاب 
اس��لامی، اصل مهم در صدور انقلاب اسلامی را »صدور 

فرهنگی« عنوان فرموده اند.
پس از انقلاب اس��لامی دشمن همیشه قصد داشته 
چهره بیرونی انقلاب و موفقیت های جمهوری اس��لامی 
را به گونه دیگری نش��ان دهد و در این بین ابزار سینما 
به عنوان قوی ترین ابزار مورد اس��تفاده قرار گرفته است 
و در این بین شاهد ساخت و نمایش مغرضانه فیلم های 
س��ینمایی و س��ریال هایی چون »بدون دخترم هرگز«، 
»300«، »الکساندر«، »سنگسار ثریا«، »آرگو«، »هوملند« 
»گلاب« و... بوده ایم. اینکه دش��من چنین اقدامی برای 
تخریب تصویر ایران و انقلاب اسلامی انجام دهد عجیب 
نیس��ت اما اینکه با پول جمهوری اس��لامی و بیت المال 
مسلمین فیلمی ساخته شود و در خارج به نمایش درآید 

و تصویر ایران را تخریب کند، عجیب است.
این اتفاق اما چندین سال است ادامه دارد؛ از ساخته 
شدن فیلم »دایره« تا »پرده« جعفر پناهی همه از جمله 
این فیلم ها بوده اس��ت، چه؛ این م��وج پس از فتنه 88 

بیشتر هم شده است.

اما در بس��یاری از موارد مسؤولان فرهنگی مساله را 
به منتقدان می سپردند تا آنان منتقد باشند و مسلما در 
برابر آنها کس��انی بودند که به هر دلیل نگاهی مثبت به 
فیلم های سیاه نمایانه تولید داخل داشتند و این مصافی 
رس��انه ای بود که نتیجه می داد. امس��ال اما قضیه فرق 
دارد؛ 2 فیلم س��ینمایی »قصه ها« و »عصبانی نیستم« 
س��اخته رخش��ان بنی اعتماد و رضا درمیشیان به اصرار 
سازندگانش��ان به مس��اله »حوادث انتخابات 88« - به 
گفته آنان - و به روایت صحیح تر »فتنه 88« می پردازند 
و به رغم مخالفت مجلس، دولت به دنبال اکران آنها بود. 
ای��ن 2 فیلم اما تاکنون به جش��نواره هایی چون برلین، 
لندن، آسیا - پاسیفیک، شانگهای، ابوظبی، ونیز و تورنتو 
فرستاده ش��ده و در کنار فیلم هایی چون »گلاب«، »رز 
سرخ«، نس��خه دوم فیلم »300« و ده ها فیلم و مستند 
ضدایرانی به تلاش غرب برای ارائه تصویر س��یاه از ایران 
کم��ک کرده اند. چه؛ اصحاب هالیوود دیگر حجتی برای 
پاس��خ به اتهام س��اختن فیلم غیرواقعی از ایران دارند و 
تنها براحتی اشارتی به این فیلم ها درباره ایران می کنند و 

مخاطب ناآگاه جهانی را با خود همراه می کنند.
نمونه ای��ن امر روایت روزنامه النهار لبن��ان از اکران 

فیلم »قصه ها« در ابوظبی است که می نویسد: »قصه ها 
برملاکننده زش��تی های جامعه ایرانی اس��ت، این فیلم 
مجموعه ای از فیلم های کوتاه اس��ت که بازتابی واقعی از 
جامعه ایران است که در آن سرخوردگی، اعتیاد، عشق و 

سوءاستفاده جنسی دیده می شود!«
حال این سوال پیش می آید که دستگاه های فرهنگی 
ایران به دنبال چه هدفی در خارج از کش��ور و چه بسا در 

داخل کشور هستند؟
آیا آنها به دنبال ارائه تصویر و پیام فتنه 88 به جهانیان 
هس��تند و می خواهن��د بگویند آنچنان ک��ه فتنه گران 
می گویند »جمهوری اسلامی به آنها ظلم کرده است؟!« 
یا می خواهند نش��ان دهند آنچه به نام »حوادث پس از 
انتخابات س��ال 2009« نزد غربی ها ش��ناخته می شود، 
چیزی ج��ز دخالت دس��تگاه های اطلاعاتی قدرت های 
مداخله گری چون انگلستان و آمریکا در ایران نبوده است؟
آیا آنها می خواهند تصویری نش��ان دهند که مدعی 
ش��ود ایران پس از بیش از 3 دهه همچنان در وضعیتی 
چ��ون پیش از انقلاب اس��لامی اس��ت و پیش��رفتی در 
عرصه های مختلف نداشته اس��ت؟ یا می خواهند نشان 
دهند جمهوری اس��لامی که در بس��یاری از عرصه های 

علمی و فناوری به موفقیت رس��یده اس��ت، چیزی جز 
حرکت اسلامی، آن را به چنین جایی نرسانده است؟

شاید بسیاری بگویند باید به حضور فرهنگی سینمای 
خ��ود در جهان افتخار کنیم اما بگذارید به فرمایش��ات 
حض��رت آیت الله العظمی خامن��ه ای درباره حضور فیلم 
شریف و نه سیاه نمای »بچه های آسمان« در اسکار نگاه 

کنیم:
»م��ا خبر داری��م که همین مجموعه ه��ای جهاني، 
از جمل��ه کَن - حالا که اس��مش را آوردید - و بعضي از 
جشنواره هاي دیگر، واقعاً دارند کار مي کنند؛ اینها هدف 
دارند. اینها دوست دارند از حضور هنرمند برجسته ایراني 
در آنجا، در جهت سیاس��ي، یک استفاده اي ببرند. حالا 
من نمي دانم فیلم آقاي مجیدي را چقدر اکران مي کنند، 
چقدر در جلو چش��م مردم مي گذارند. بله! در جشنواره 
احترام مي کنند. م��ن آن وقتي علاقه آنها را به هنرمند 
خودمان باور مي کنم ک��ه این فیلم را ترویج کنند؛ جلو 
چش��م مردم ش��ان بگذارند و در تلویزیون ش��ان نش��ان 
بدهند، در سینماهاي ش��ان نمایش بدهند؛ این کارها را 
یا نمي کنند یا خیلي کم مي کنند. لذا وقتي تش��ویق و 
تقدیر فقط به س��الن جشنواره و سکوي جایزه جشنواره 
 منحصر اس��ت، آدم خیلي باورش نمي آید که نیت شان 
- به قول ماها - زیاد خدایي باشد. بالاخره نیات سیاسي 
هست. عجیب هم نیست«. )بیانات رهبر حکیم انقلاب 
در دیدار جمعی از کارگردانان سینما و تلویزیون/ 23 

خرداد 85(

کوچ مگس سفید

سرما به جای مسؤولان محیط زیست به داد تهرانی ها رسید

حضور سینمای ایران در جشنواره های خارجی به چه بهانه ای

 انقلاب اسلامی یا هرچه باداباد؟!

سایه فلاحیان

سجاد حقگو

گزارش

سینما

گروه سیاس�ی: بعد از گذشت نزدیک به 3 سال از 
شکار پرنده فوق پیش��رفته آمریکایی، نمونه تماما 
ایرانی آن در آس��مان جمهوری اس��لامی به پرواز 
درآمد. RQ170 یا همان »جانور قندهار« که از ان 
با عنوان نهایت تکنولوژی پهپادی یاد می شود اکنون 
نه به عنوان یک متجاوز به حریم ایران بلکه به عنوان 
سلاحی در خدمت نیروی هوافضای سپاه پاسداران 
جمهوری اس��لامی قرار دارد.  به گ��زارش »وطن 
امروز«، سردار امیرعلی حاجی زاده، فرمانده نیروی 
هوافضای سپاه پاس��داران صبح دیروز دوشنبه در 
حاشیه مراسم گرامیداشت سومین سالگرد شهادت 
سردار سرلشکر شهید طهرانی مقدم و شهدای اقتدار 
موش��کی گفت: ما قول داده بودیم نیمه دوم سال 
مدل نهایی RQ170 ایرانی پروازی ش��ود که این 
اتفاق افتاده و فیلم پرواز آن بزودی منتشر می شود. 
بنا بر این گزارش، RQ170 توسط کمپانی لاکهید 

مارتین )Lockheed Martin(  ساخته شده که 
در ارتش آمریکا، بویژه در جنگ افغانستان به عنوان 
یکی از بازوان جاسوسی این کشور استفاده می شود. 
 اطلاع��ات موجود نش��ان می دهد ای��ن پرنده های 
بدون سرنش��ین توسط رادارهای معمولی برد بلند 
)حت��ی انواع بس��یار پیش��رفته آن( قابل رهگیری 
نیس��تند و با ش��رایطی خاص که تقریب��اً نزدیک 
ب��ه محال اس��ت، فق��ط راداره��ای خ��اص و برد 
کوت��اه ت��وان شناس��ایی و رهگیری ای��ن پهپادها 
را دارن��د. نکته دیگر در مورد این پهپاد این اس��ت 
ک��ه فناوری ب��ه کار رفته در این پهپاد که توس��ط 
سپاه شکار ش��ده است، بسیار نزدیک به فناوری و 
 تکنولوژی به کار رفته در جنگنده های فوق  پیشرفته  
F-35  اس��ت، جنگنده هایی که با ورودش��ان به 
نیروی هوایی آمریکا، سر و صدای زیادی به پا کردند.
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